

NOTE TO USERS

The original order of these documents has been disturbed since their creation. At some unknown time they were arranged into their present order, placed within two separate files, and consecutive page numbers stamped on the entire series of documents. This imposed arrangement and pagination does not always respect the logical continuity of the text.

In order to avoid adding to this confusion by imposing yet another arrangement on the records, they have been microfilmed in the order of the consecutive stamped page numbers and as two separate files: File 1 (pp. 28149-28444) and File 2 (pp. 28445-28975).

NOTE AUX UTILISATEURS

La séquence originale de ces documents a été modifiée depuis leur création. À un certain moment, tous les documents ont été disposés dans la séquence actuelle, regroupés dans deux dossiers distincts et paginés consécutivement. L'imposition de cette disposition et pagination ne respecte pas toujours la suite logique du texte.

Les documents ont été microfilmés en respectant la séquence de numérotation consécutive des pages et regroupés en deux dossiers distincts : dossier 1 (p. 28149 à 28444) et dossier 2 (p. 28445 à 28975) afin d'éviter la confusion additionnelle que provoquerait l'imposition d'une autre disposition des documents.